東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 016b/24-25 英文拔尖課程(中五級)

敬啟者:

本校將舉辦英文拔尖課程,以期讓同學在英文科上打好基礎,提升學業水平。有關詳情 如下:

日	期 :	9月20、27日 10月18、25日 11月1、15、22、29日 12月6日及 1月3日 (逢星期五)
時	間:	下午 4:00 - 5:30 (每堂 1.5 小時)
地	點:	5A 課室
節	數:	共 10 節
費	用 :	\$1,200,學校將全額資助。

學生必須出席上述課程,請於九月十六日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。請家長督促 貴子弟盡力完成整個課程,提升英語水平。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與鄭慶珠老師、林慧聰老師或梁貝茵老師聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二四年九月十三日

 	£
東華三院馬振玉紀念中學	班號:

東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 016b/24-25 英文拔尖課程(中五級)

此覆 東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署	:	
宏巨州夕	•	

二零二四年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Administration Circular 016b/24-25 Premier Programme English Tutorials (S5)

13th September 2024

Dear Parents

In order to help students lay a solid foundation in English and enhance their academic performance, our school has arranged English tutorials for S5 students. Details are as follows:

Premier Programme English Tutorials (S5)				
Date	:	September 20, 27		
		October 18, 25		
		November 1, 15, 22, 29		
		December 6		
		January 3		
		(Every Friday)		
Time	:	4:00 pm – 5:30 pm (1.5 hours per session)		
Venue	:	5A Classroom		
No. of sessions	:	10 sessions in total		
Course fee	:	\$1,200 (Course fee will be fully subsidized by the school)		

Premier students have to take the captioned programme. Please return the signed e-reply slip by 16th September 2024 (Monday). We kindly ask parents to encourage your child to complete the entire programme to improve their English proficiency. Please feel free to contact Ms Cheng Hing Chu, Mr Lam Wai Chung or Ms Leung Pui Yan on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha

Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.